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25/05/2022 SomMollet 
 

Sant Fost i Martorelles, els municipis 
amb la renda per càpita més alta del 
Baix Vallès 
 
Segons les dades de la renda familiar disponible bruta comarcal i 
municipal publicades per l'Institut d'Estadística de Catalunya 
(Idescat), la renda mitjana per habitant al Baix Vallès va ser de 
17.500 euros l'any 2019, un 3,8% més que l'any anterior. Una 
xifra lleugerament inferior a la registrada a la comarca, ja que 
segons l'Idescat, al Vallès Oriental la renda mitjana per habitant 
va ser de 17.900 euros l'any 2019, un 4,1% més que l'any 
anterior. 
Amb tot, tant el Baix Vallès com el Vallès Oriental se situen 
lleugerament per sota de la mitjana de Catalunya (18.200). De 
fet, el Vallès Oriental és la segona comarca metropolitana amb 
un nivell de renda més baix. 
Els municipis amb els nivells de rendes més alts del Baix Vallès 
són Sant Fost amb 19.900 euros anuals bruts per habitant, 
Martorelles (18.600) i Parets (18.100). En canvi, els municipis 
amb rendes més baixes són la Llagosta amb 15.700 euros per 
habitant i Montornès, amb 16.500 euros. Els segueixen de prop 
Mollet, amb 16.800 i Montmeló amb 16.900 euros. 
Si es comparen les dades amb les registrades l'any 2018, tots els 
municipis baixvallesans van tenir evolucions positives i de fet, el 
major creixement coincideix pràcticament, a excepció de 
Martorelles, amb les localitats de les rendes més altes. En 
concret, a Sant Fost l'increment ha estat del 5,8%; a Parets del 
4,2%; a  Mollet del 3,7%; a la Llagosta del 3,3%; a Montornès del 
3,1%; a Montmeló del 3% i a Martorelles del 2,2%. 
 

  
18/04/2022 SomMartorelles 
 

Dos joves emprenedors creen un 
detergent ecològic que 
distribueixen des de Martorelles 
 
Fa dos anys, en plena pandèmia, dos joves, el David Weiss i el 
Lluís Montull, moguts pel seu esperit emprenedor i la seva 
consciència ecologista, decidien posar en marxa el seu projecte i 
canviar la manera de rentar la roba per una de més sostenible. 
 Després de mesos d'investigació, treien al mercat Natulim, unes 
petites tires biodegradables de detergent ecològic que 
s'introdueixen al bombo de la rentadora en substitució dels 
detergents convencionals.  
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La companyia fa actualment més d'un any que distribueix aquest 
nou producte des de Martorelles: "Treballem amb l'empresa 
Formato 3 -situada al polígon martorellesenc-  que s'encarrega 
de l'emmagatzematge, la preparació i distribució de les 
comandes", explica el Lluís, un dels seus fundadors. 
El producte es comercialitza al mercat espanyol, al francès i al 
portuguès i des de fa poc, també es pot trobar a Bèlgica i a 
Finlàndia. 
L'objectiu d'aquests dos joves emprenedors és crear la primera 
empresa de detergents ecològics d'Europa: "Actualment, som els 
primers pel que fa a la venda de detergents ecològics online a 
Espanya i volem ser-ho també en l'àmbit europeu", destaca el 
Lluís. 
I és que un 90% de les seves vendes són online. Els seus clients 
són majoritàriament, petites botigues i herbolaris.   
 
 
 
23/05/2022 SomVallès 
 

Un meteorit es deixa sentir al Baix 
Vallès 
 
Una espectacular bola de foc ha il·luminat aquesta matinada el 
cel de diverses comarques catalanes. El fenomen ha tingut lloc 
vora les 02.45 h d'aquest dilluns, segons el testimoni d'alguns 
veïns que s'han preguntat a través de les xarxes socials què havia 
passat després de sentir una forta explosió. 
Sembla ser, que l'explosió provocada per la roca s'hauria fet 
sentir en diversos indrets de Catalunya, entre els quals el Baix 
Vallès. Segons ha avançat RAC1, es tracta d’una roca provinent 
de l’espai que en travessar l’atmosfera es consumeix i genera 
aquesta estela al cel. 
El fenomen s'ha pogut captar des de diverses estacions. Fins i tot 
s'han difós, a través de les xarxes de la Red de Investigación 
Bólidos y Meteoritos (SPMN), algunes imatges captades des de 
Corbera de Llobregat i Lleida.  
 

  
18/05/2022 Vallès Visió 
 

Martorelles ret homenatge a la 
històrica companyia Derbi posant-li 
el nom 'La Recta de la Derbi' a un 
carrer 
 
En el marc de la celebració del centenari de la fundació de la 
històrica companyia Derbi, Martorelles ha volgut retre 
homenatge aquest dimecres a la fàbrica de motocicletes posant-
li el nom de 'La Recta de la Derbi' a l'últim tram del carrer Mogent 
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-entre els carrers Sant Martí i Verneda-, situat al polígon 
industrial martorellesenc.  
"És un encàrrec que l'Ajuntament tenia des que es va tancar la 
indústria i, per tant, vam creure que amb motiu del centenari era 
una bona data per posar el nom de La Recta de la Derbi i col·locar 
aquesta placa que el que fa és mantenir en la memòria el què ha 
estat, és i volem que continuï sent Derbi per Martorelles", 
explicava l'alcalde de Martorelles, Marc Candela. 
Mentre que Diego Fernández, comercial de Derbi i president de 
l'Associació del centenari explicava d'on prové el nom que s'ha 
posat a aquest carrer: "Recordo que durant els anys 70 al 75 això 
era la famosa Recta de la Derbi on es feien les proves del 
campionat d'Espanya de velocitat i aquí era la sortida i l'arribada 
del circuit de Martorelles", detallava. 
Durant l'acte en el qual han participat extreballadors i membres 
de l'Associació impulsora del centenari i la família Rabasa, també 
s'ha descobert una placa que recorda el lloc exacte on es 
trobaven les antigues naus de Derbi a la localitat -actualment 
enderrocades-. Aquesta placa que s'ha col·locat és provisional, a 
l'espera de substituir-la quan acabin les obres en aquest espai 
que ocupava Derbi, ara en mans de la multinacional Segro i que 
pròximament serà un aparcament de camions. 
 

 
     

 
21/03/2022 SomMontmeló 
 

Mollet projecta vuit illes 
fotovoltaiques per abastir 
equipaments i el seu entorn 
 
L'Ajuntament ha aprovat inicialment dos projectes per instal·lar 
plaques fotovoltaiques a les escoles Sant Vicenç i Cal Músic. 
Aquestes instal·lacions, però, s'emmarquen en un pla més 
ambiciós per dotar el municipi de les anomenades illes 
fotovoltaiques, grups de plaques instal·lades a espais municipals 
que funcionarien com a generadors d'energia elèctrica amb 
potència suficient per subministrar energia verda al mateix 
equipament on hi ha la instal·lació, així com a la seva àrea 
d'influència. 
D'aquesta manera, es planteja que aquestes illes fotovoltaiques 
puguin abastir altres equipaments municipals i llars en situació 
de pobresa energètica del seu entorn. 
La llavor d’aquest projecte sorgeix arran d'un estudi energètic 
que recull els consums elèctrics de tots els equipaments 
municipals de l’Ajuntament de Mollet, i que també ha analitzat 
els principals  espais candidats a ser generadors fotovoltaics. 
Segons els tècnics, les conclusions d’aquest estudi dibuixen un 
escenari amb vuit illes fotovoltaiques i una generació solar 
estimada de 920 MWh i 230 tones de CO2 estalviades a l’any. A 
més, preveu assistir a més de 180 famílies del municipi en 
situació de pobresa energètica. 
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Una de les primeres accions d'aquest pla és l'aprovació dels 
projectes executius, que es troben a exposició pública, per 
convertir les escoles Cal Músic i Sant Vicenç en dos d'aquests 
generadors d'energia. A l’escola Sant Vicenç es preveu una 
instal·lació de 60 kW amb un pressupost de 110.548 euros. Al 
centre ja existeix una instal·lació fotovoltaica en una de les dues 
cobertes amb panells de 205 Wpic i la intenció és substituir 
aquests mòduls per panells fotovoltaics de 465 Wpic i, a part, 
ampliar la instal·lació a l’altra coberta que actualment roman 
buida. 
 

 
26/05/2022 Vallès Visió 
 

Acord perquè Barat Alte 
s’encarregui de reindustrialitzar la 
planta de Bosch de Lliçà d’Amunt 
 
Els treballadors de Bosch han donat llum verda a l’empresa Barat 
Alte perquè s’encarregui del procés de reindustrialització de la 
planta de Bosch de Lliçà d’Amunt. Gairebé el 94% dels 
treballadors s’han decantat per aquesta proposta. Un dels punts 
que s’ha tingut en compte a l’hora d’acceptar Barat Alte és que 
entre el setembre d’aquest any i desembre de 2024 es 
recol·locarà a 60 persones de l’actual Bosch. Un altre és que 
l’empresa preveu invertit entre 5 i 6 milions d’euros a la planta 
vallesana. 
El procés per triar l’empresa que s’encarregarà de 
reindustrialitzar la planta de Bosch de Lliçà d’Amunt ha finalitzat. 
Amb la decisió dels treballadors, ara s’inicia un període de 
negociació entre Bosch i Barat Alte, l’empresa que es quedarà 
amb la planta. Aquest procés durarà, aproximadament, un mes i 
mig. El compromís principal de Barat Alte és la recol·locació d’uns 
60 treballadors de l’actual Bosch entre el setembre d’aquest any 
i el desembre de 2024. 
Els treballadors de Bosch han hagut de triar entre tres empreses. 
Barat Alte es dedica a la fabricació de cabines de bany per a tren. 
Una altra se centrava en el tractament de superfícies i la tercera 
en el tractament de tubs d’acer. Finalment, s’han apostat per 
Barat Alte. 
 

LINK VÍDEO 
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04/04/2022 Diari Vallès Visió 
 

Des de Foment demanem a 
l'alcaldessa de Barcelona Ada Colau 
que deixi d'anar contra el sector 
turístic 
 
La Comissió de Turisme de Foment del Treball ha analitzat amb 
profunditat i consensuat el model turístic que defensem per a la 
ciutat Barcelona. Administracions i sector privat estem d’acord 
que volem tenir un model més descentralitzat de turisme, 
potenciar aquell turisme de major valor afegit com el de 
congressos, fires, cultura, família, esport; que sigui cívic i 
respecti les normes de la nostra ciutat, i òbviament amb una 
transició cap a la sostenibilitat. 
Estem cansats de debats poc profunds i de mantres que s’han 
generat que són totalment falsos. 
L’última ocurrència de l’alcaldessa de Barcelona, Ada Colau, és 
voler limitar els creuers en el nostre port perquè generen 
pol·lució i molèsties a la ciutat. 
Respecte a la contaminació, les navilieres i el port estan 
treballant per reduir aquest impacte fins aconseguir que en uns 
anys sigui neutre en carboni, amb l’ús de combustibles menys 
contaminants, de bateries elèctriques quan s’acosten a port, o 
amb l’electrificació dels molls, de manera que quan estiguin 
atracats no emetin emissions. A més, un estudi de la Universitat 
Rovira i Virgili xifra en un 3% el pes màxim de les emissions 
globals de l’àrea metropolitana. 
 

 


